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Spreeklijn minister testen schoon 21 sept nieuw EEAdocx

@minvws.nl
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var:IEE HEE ew >

Verzonden: dinsdag 22 september 2020 12:15

aan: SEEins. i
Onderwerp: RE: Spreektekst en Qand A's

Wat betreft de Q and A’s graag deze Versie gebruiken. Dat is overzichtelijker.

T: e

:

CO @ minvws.nl

vor:INCE)
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 12:05

Aan:EEE minvws.nl>

Onderwerp: Spreektekst en Q and A's

Urgentie: Hoog

1. Spreektekst checken.

2. Drie paar Q and A's maken/checken.

Q and A over Udiagnostics en de duitse taaleis: was deze nou wel of niet belemmerend? > NIEUW maken.

Q and A over Algemene Rekenkamer: check> Zit deze er in?

Mijn aantekeningen over BE]
- Op 21 april: iemand moet kunnen uitleggen wat dit betekent.

204989

Hij zit bij de eissen van de NVVM. Inhoudelijk was hij gesteld omdat je in de diagnose zou moeten kunnen uitleggen
Achteraf gezien is de vraag of er een situatie is, dat die taaleis daadwerkelijk gesteld had moeten worden.

Het gaat hier niet om de NL taaleis, maar om de vraag of ik mensen heb geweerd.
We hebben willen aangeven wat de verantwoordelijkheden zijn richting de markt, daar hoort voor mij ook bij dat er een

stabiele levering bij zit.

Hoe kunnen we mee doen: wij hebben bepaalde criteria/condities gesteld. Daar konden ze aan voldoen, en vervolgens
zijn ze een rechtszaak aangespannen want ze wilden een groter deel van de taart.

Ze hebben een offensieve marktbenadring gekozen, meer advocaten. Beetje overpromise underdeliver.

De commerciele kant is een ingewikkelde wereld. Diezelfde[lB] biedt diezelfde testen aan, resiorganisaties.
Met heel veel partijen is het snel gelukt om tot afspraken te komen.

vefEEl liep het minder soepel, en we hadden geen incentive om andere buitenlandse labsaan te schakelen.

Er is een stuk zorgverlening, tussen arts en patient.

5.1.2e

Die 30.000 was niet de max voor ons. Dat die optelsom van al die acties zou het tot een veel hoger resultaat geleid. Levering
van grote leveranciers, dat ging om het poolen, dat zou eerder tot een hoger resultaat leiden. Het productie verlies. Wat is

opgetreden hadden we niet op die manier inegscaht. Dat we voor de zomer nog niet op de helft van die 30 k zaten.

Hebben we in juli niet de inschatting gemaakt dat we zo in de knel zouden komen. En nee 30 was niet de max, oplopend tot aan

[Sie 5120 ROM u toch erop dat dit niet de waarheid is?



204989

Heeft zich ingezet op aantal LWI infecties. Daar zat een onzekerheidsmarge in.

Dat bleek iedereen keer minder te zijn dan we dachten hoewel we steeds dachten in onzekerheids marges. Maar vanaf

enigmoment begon het te groeien. We hebben steeds gevraagd naar het RIVM.

Hadden wij de ervaringscijfers: wendat is dus de reden dat achteraf geconcludeerd kan worden dat er
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